
بختیاری زاده: 
امیدوارم اتفاقات 
بدی در قطر نیفتد

ســهراب بختیــاری زاده، یکــی از 
گلزنــان تاریخ فوتبال ایران در جام 
جهانــی اســت. او در بــاره شــرایط 
فعلــی تیــم ملــی می گویــد: »مــا 
مثــل دیگــر تیم هــای حاضــر در 
جــام جهانــی، خــود را خــوب آمــاده 
نکردیــم. شــاید بــه نوعــی قــدر 
حضور در جام جهانی را نمی دانیم. 
امیــدوارم اتفاقــات بــدی را در جام 
جهانــی تجربــه نکنیــم و بچه هــا 
بتواننــد بــه نوعــی آبــروداری کنند. 
نکتــه بســیار مهمــی کــه خــودم آن 
را در ســال 2006 تجربــه کــردم، بار 
روانــی اســت کــه رســانه ها ایجــاد 
می کننــد و امیــدوارم کــه منفــی 
نباشد. باید منطقی باشیم و قبول 
کنیــم بازی کــردن مقابل انگلیس، 
امریکا و تیم های دیگر کار ســختی 
اســت. بازیکنــان خوبــی در خــط 
دفاعــی داریــم. بازیکنــان تــک بــه 
تــک ایــن را در مرحلــه انتخابــی 
نشان دادند. مخصوصاً در بحرین 
که حق اشــتباه نداشــتیم و بچه ها 
تقریبــاً همــه امتیــازات را کســب 
کردنــد. آنهــا کیفیــت بــالای خود را 
نشــان دادنــد. بــودن در تیــم ملــی 
دلیــل محکمــی برای ایــن موضوع 
اســت.« او بــا اشــاره بــه حریفــان 
ایــران می گویــد: »روزهای ســختی 
در جام جهانی داریم. سخت ترین 
بــازی مــا در ایــن چنــد ســال، بــازی 
مقابــل انگلیــس اســت و امیدوارم 
کــه بچه هــا بتوانند نمایــش خوبی 

از خــود ارائــه کننــد.«
 

کربکندی: بازی با هلند 
یا سقوط با هواپیما

رســول کربکنــدی کــه در جــام 
جهانــی 1978 آرژانتیــن به عنــوان 
دروازه بــان ســوم در تیــم ملــی 
یــران حضــور داشــته اســت،  ا
دربــاره رقابــت دروازه بان هــای 
تیــم ملــی در آن زمــان می گویــد: 
رســم  ل  تبــا فو ر  د  ً لا معمــو «
بــر ایــن نیســت کــه دروازه بــان 
مــدام تغییــر کنــد. مرحــوم ناصــر 
حجــازی یــک دروازه بــان باســابقه 
بــود کــه در جــام جهانــی آرژانتیــن 
هــم به عنــوان ســنگربان ثابــت 
بــرای تیــم ملــی بــازی کــرد. مــا 
در تمرینــات بــا یکدیگــر رقابــت 
داشــتیم امــا می دانســتیم کــه 
حجــازی دروازه بــان فیکــس تیــم 
ملــی اســت، چــون در میدان های 
بزرگــی بازی کرده بــود و در نهایت 
هــم در جــام جهانــی بــه میــدان 
رفــت.« او به خاطره جالبی اشــاره 
می کنــد: »قبــل از جــام جهانــی به 
شــکل عجیبــی مــا را از تیــم ملــی 
هلنــد ترســانده  بودنــد و جالــب 
اینجاســت کــه مرحــوم حجــازی 
قبــل از پــرواز مــا از شــهر کوردوبــا 
بــه منــدوزا از بازیکنان در هواپیما 
پرســید کــه موافقید بــا هلند بازی 
کنیــم یــا اینکــه هواپیمــا ســقوط 
کنــد! حتــی وقتی 10 دقیقــه از این 
بــازی گذشــته بــود ما بــه خودمان 
می گفتیــم، چــرا گل نمی خوریم.«

بازدید از نواقص 
ورزشگاه شهید وطنی

 ایــزد ســیف الله پور مدیرعامــل 
باشــگاه نســاجی عصــر دیــروز 
ه عــادل  )سه شــنبه( بــه همــرا
عالیشــان مدیــرکل جدید ورزش و 
جوانان مازندران، مولایی فرماندار 
قائمشهر و دیگر مسئولان ورزش 
استان از وضعیت ورزشگاه شهید 
وطنــی بــه منظــور رفــع نواقــص و 
کاستی های موجود بازدید کردند.  
ورزشگاه شهید وطنی بعد از اینکه 
از ابتــدای لیگ بیســت ودوم مورد 
بهره بــرداری قرار گرفت، همچنان 
با نواقصی روبه روســت که برطرف 
نشــده و سازمان لیگ هم چندین 
بــار خواســتار اقدامــات لازم بــرای 
برطــرف شــدن مشــکلات ایــن 
ورزشــگاه برای میزبانی از نســاجی 

شــده است.

 zمصاحبه و خبر

علی وزیری پناه مهاجم گلزن استقلال خوزستان که این هفته 4 گل زد، می گوید 
ابتدا به صعود تیمش فکر می کند و آقای گلی هدف دومش در این تیم است: 
»صعود تیم از آقای گلی برایم مهم تر است. فصل گذشته هم آقای گل لیگ 
یک شدم و امسال هم دست از تلاش برنمی دارم اما امیدوارم آقای گلی من 
به صعود استقلال خوزستان به لیگ برتر کمک کند. آقای گلی هدف دوم من 

در استقلال خوزستان است.«

تیـم لیـگ یکـی شـهرداری آسـتارا ۶ هفتـه ای اسـت کـه طعـم بـرد را نچشـیده 
اسـت. آخریـن بـرد شـهرداری چی ها، هفتـه چهـارم برابر ون پـارس بود که این 
تیم توانست با یک گل حریف اصفهانی خود را در خانه شکست دهد. این 
تیـم تـا هفتـه دوازدهـم موفـق بـه کسـب بـرد چـه در بازی هـای داخـل خانـه و 
چـه در بازی هـای خـارج از خانـه نشـده تـا بـه لحـاظ تعـداد هفتـه؛ ۶ هفتـه و به 
لحاظ روزشمار حدود 4۳ روز در حسرت برد باشد و طعم پیروزی را نچشد.

علی وزیری پناه: شهرداری آستارا

صعود استقلال خوزستان از آقای گلی برایم مهم تر است 6 هفته در حسرت برد

تیم صنعت نفت که شرایط خوبی ندارد، بعد از تعطیلی یک هفته ای، تمریناتش را 
از شنبه گذشته در آبادان از سر گرفت. شاگردان فیروز کریمی قرار است بعد از یک 
هفته تمرین در ورزشگاه خانگی، از یکشنبه 22 آبان به تهران بیایند تا در پایتخت 
تمرینات شان را دنبال کنند. صنعت نفت قصد دارد چند بازی تدارکاتی انجام 
دهد تا برای ادامه رقابت های لیگ برتر آماده تر شود. زردپوشان آبادانی در هتل 
فردوسی اقامت خواهند داشت و در زمین تهرانسر تمرینات را انجام خواهند داد.

صنعت نفت آبادان

اردوی تهران در دستور کار

در آینه لیگ
فوتبال  ایران 10

ظ  لحــا بــه  ن  ا د بــا آ نفــت  صنعــت 
نتیجه گیــری عملکــرد خوبــی نداشــته 
اســت. قــرار گرفتن ایــن تیــم در انتهای 
جــدول بــه هیــچ عنوان بــرای هــواداران 
ایــن تیــم قابــل قبــول نیســت. نفتی هــا 
فصــل را بــا رضــا پــرکاس شــروع کردنــد 
امــا خیلــی هم بــه او فرصت داده نشــد 
و عــذرش را خواســتند. فیــروز کریمــی 
انتخــاب بعدی شــان بــود که ایــن مربی 
هم تا امروز خوب نتیجه نگرفته است. 
میثــم تهیدســت مدافــع صنعــت نفت 
براین باور اســت که شرایط این روزهای 
تیمــش دوام نخواهد داشــت و آنها بعد 

از تعطیــلات تیــم دیگــری می شــوند.
 

چرا صنعت نفت در نتیجه گیری 

عملکرد خوبی نداشته است؟
بعضی هــا  کــه  بزنیــم  حرفــی  چــه 
نگوینــد بهانــه می آورنــد. امــا بــه خــدا 
تیم مــان خیلــی خــوب بــازی می کنــد، 
منتهــا یکســری اتفاقــات فوتبالــی که از 
ابتــدای فصــل گریبان مــان را گرفــت و 
بدشانسی هایی که آوردیم، همه و همه 
دســت به دســت هم داده تــا این نتایج 
رقــم بخورد. اما بــاور دارم که این طوری 
نمی مانــد. متأســفانه توپ های مان گل 
نمی شــود و همین اســترس بازیکنان را 
بالا می برد. نمونه اش در بازی با پیکان، 
اســترس از دســت نــدادن ســه امتیاز و 
گل نخــوردن کار دســت مان داد و در 

دقیقــه پایانــی دروازه مــان بــاز شــد.
پس این تعطیلات برای تیم شما 

خوب بود؟
بــرای تیم هایــی مثــل مــا کــه شــرایط 
خوبــی در جــدول ندارنــد و طبیعتــاً از 
نظــر روحــی هــم همیــن طــور هســتند 
اتفــاق بســیار خوبــی خواهــد بــود. ما به 
همیــن دلیل خیلــی زودتر ز بقیه تیم ها 

شــروع کردیــم تا با پشــت سرگذاشــتن 
تمرینات بدنســازی شــرایط بهتری را به 

دســت آوریــم.
نتیجه نگرفتن را نمی توان فقط به 
بدشانسی و داوری ها... ربط داد.

من درباره داوری یک مثال بزنم.
بفرمایید.

مثــلاً بــازی بــا تراکتــور، دقیقه بــدی گل 
خوردیــم. فشــار هــواداران تراکتــور و 
خــود ایــن تیــم در خانــه بی تأثیــر نبــود. 
موقعیت هــای کمــی دادیــم و یکــی، دو 
موقعیــت هم روی ضد حمله داشــتیم. 
هفتــه قبــل از آن هــم داور یــک پنالتــی 
بــرای حریــف گرفــت. خودم حیــن بازی 
مشکوک شدم و بعد از بازی نگاه کردم. 
رضــا اســدی از دفــاع آخر مــا جلوتر بود. 
حــالا نمی دانــم داور ثانیه هــای پایانــی 
تحــت فشــار بــود یا چــی؟ اگــر VAR بود 
می توانســت کمــک کنــد. اگــر آفســاید 
می گرفتنــد نتیجــه عــوض می شــد . 
وقتــی ایــن اتفاقات می افتــد آدم نا امید 
می شــود، امیــدوارم داوران بیشــتر 

دقــت کننــد.
سرمربی شما تغییر کرد و...

بیان یکسری اتفاقات در حیطه وظایف 
من نیســت. اما مردم آبــادان همه چیز 
را می دانند، متأسفانه مصدومیت های 
چنــد بازیکــن اصلــی خیلــی کارمــان را 
ســخت کــرد؛ طالــب ریکانــی، حســن 
بیت ســعید، ســینا مریــدی، عبــاس 
بوعــذار و... هیچوقــت اجــازه نــداد کــه 
بــا یــک تیــم کامــل در مســابقات حاضر 
شــویم. هر زمان تیم ما خواســت شکل 
خــودش را بــه دســت آورد، دو، ســه 
بازیکن مــان مصــدوم شــدند. امــا الان 
آقــا طالــب عمل کرده و بعد از تعطیلات 
بــا آمادگــی کامــل بــه شــرایط مســابقه 

می رســد، بقیــه هــم همیــن طــور.
یعنی به آینده امیدواری؟

تیــم مــا فوتبال خوبــی را ارائه می دهد و 
مطمئنم می توانیم این شــرایط را تغییر 
دهیــم. هــواداران و مــردم آبــادان حــق 
دارند که نگران تیم شــان باشند اما من 
به عنــوان بازیکن خیلی خیلی امیدوارم 

و انتظــار دارم کــه آنهــا در ایــن شــرایط 
حســاس بیــش از گذشــته حمایــت 
کنند. البته نتیجه نگرفتن فقط شــامل 
تیــم مــا نیســت، تیم هایــی هســتند که 
خیلــی هزینــه کردنــد امــا اصــلال خوب 

نتیجــه نگرفتند.
اما فیروز کریمی هم نتیجه نگرفته 

است؟
در کاربلــدی و توانایــی آقــا فیروز شــکی 
نیســت و کارنامه شــان گــواه همــه چیز 
بــوده و مــا فقــط نتیجــه نگرفتیــم. بــاور 
کنیــد بدشانســی هــم می آوریــم، مثــلاً 
اختــلاف بــا مس کرمــان دو گل نبود که 

ایــن طور شــد.
لیگ امسال را چطور می بینی؟

لیــگ امســال خیلــی ســخت تر از فصل 
قبــل اســت. حتــی تیم هایی کــه از لیگ 
یــک هــم آمدنــد بــه ایــن راحتــی امتیــاز 
از دســت نمی دهنــد. همــه آنهــا بــرای 
بازی های شــان برنامه ریــزی دارنــد و 
همــان طــور که می بینیــم فاصله تیم ها 

در بــالا و پاییــن جــدول زیــاد نیســت.

 عبدالمجید باقری نیا پیشکسوت فوتبال 
خوزستان درباره شرایط شاگردان نکونام 
می گوید: »شرایط فولاد بدتر از دو تیم نفتی 
خوزستان است زیرا تیمی که برای قهرمانی 
بسته شد الان در رده یازدهم جدول است.«

 او درباره احتمال تغییر در رأس کادرفنی 
تیم های نفتی توضیح داد: »اگر قرار باشد 
تیم های نفتی با همان فرمان سابق پیش 
بروند نتیجه آن می تواند فقط سقوط باشد 
زیرا در حال حاضر دو تیم نفت آبادان و نفت 
مسجدسلیمان در انتهای جدول هستند. ما 
در جایگاهی نیستیم که به باشگاه ها بگوییم 

باید سرمربیان خود را تغییر دهند ولی حرف 
ما این است که باشگاه ها باید از فرصتی 
که در اختیارشان است جهت خروج از این 
بحران استفاده کنند.«  پیشکسوت فوتبال 
خوزستان ادامه داد: »اگر مشکل دو تیم نفتی 
از سرمربیان و کادرهای فنی شان است یا حتی 
اگر از نظر امکاناتی با مشکل مواجه هستند 
باید این موضوعات بررسی شود. به دلیل 
برگزاری بازی های جام جهانی تیم ها فعلاً در 
تعطیلات هستند، تعطیلاتی که تیم هایی مثل 
نفت آبادان و نفت مسجدسلیمان می توانند 
مشکلات شان را ریشه یابی کنند اما من نگران 

سکوت مدیران دو باشگاه و سکوت فیروز 
کریمی و رضا مهاجری هستم. اینکه بگوییم 
ان شاءالله شرایط درست می شود، می خواهم 
بدانم چگونه قرار است درست شود و راهکار 
آنها برای درست شدن شرایط چیست؟ این 
افراد باید حرف بزنند تا ما از شرایط مطلع 
شویم.« باقری نیا درباره شرایط فولاد طی چند 
هفته اخیر توضیح داد: »من معتقدم حتی 
شرایط فولاد بدتر از دو تیم نفتی خوزستان 
است زیرا تیمی که برای قهرمانی بسته شد 
الان در رده دهم جدول است. جواد نکونام 
چندین بار در مصاحبه های خود عنوان کرد که 

هر بازیکنی را درخواست داشتم باشگاه جذب 
کرد. فصل گذشته باشگاه فولاد خلعتبری را 
جذب کرد اما پس از دو ماه به خاطر اینکه 
لیست شان برای فصل بیست و دوم خالی 
شود او را رد کردند تا در نهایت بازیکنان مورد 
نظر نکونام جذب شوند. متأسفانه آن اقدامات 
خوبی که قرار بود در تیم فولاد رقم بخورد 
تبدیل به شرایط بد شده است و فولاد بد نتیجه 
می گیرد و متحمل سه شکست متوالی شده 
است. من فکر می کنم اگر مسابقات دو هفته 
دیگر ادامه پیدا می کرد حتی تیم ملوان را هم 

در رده بالاتر از فولاد می دیدیم.«

عبدالمجید باقری نیا: 

تیمی که برای قهرمانی بسته شد الان دهم است

 zنقل قول
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تهیدست: به توانایی آقا فیروز شک ندارم

بیان یکسری اتفاقات در حیطه وظایف من نیست
مردم آبادان همه 

چیز را می دانند، 
متأسفانه 

مصدومیت های 
چند بازیکن اصلی 

خیلی کارمان را سخت 
کرد؛ طالب ریکانی، 

حسن بیت سعید، 
سینا مریدی، عباس 

بوعذار و... هیچوقت 
اجازه نداد که با 

یک تیم کامل در 
مسابقات حاضر 

شویم

 zمصاحبه

جعفر برزگر
روزنامه نگار
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